
Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 23. august kl. 17.00 – 19.00   
  

Mødet afholdes i personalelokalet. Der serveres en sandwich og vand under mødet.   

  

Dagsorden:  
  

  Deltagere:  

  

Linda, Vivi, Louise, Martin, Michael, Rikke, Tobias, Dorte, Thore, Michael,  

  Referent:  

  

Michael Lindstrøm  

Kl. 17.00  Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden  

  Godkendt  

Kl. 17.05  Pkt. 2: Meddelelser   

  

Personale:  

  

Martin Hosbond opsummerede, hvem Hjalleseskolen har ansat indenfor de sidste 3 måneder.  

 

Dino 1.årgang, Nanna 1.årgang, Louise 0.årgang, Matti pædagog, Anja, Sara dansk- og 

kulturfagslærer i UM,   

Fransisca vikariat for Anne Katrine og Lærke, Søren vikar for AV og Kirsten  

  

Kurt stopper d. 2/9.  

  

Frugtordning:  

  

EU-midler finansierer ordningen, mens Hjalleseskolen betaler fragten.  

7. årgang står for at pakke frugten til resten af skolens elever. 

Frugten leveres to gange ugentligt, så det sikres, at eleverne får udleveret frisk frugt.  

Frugten udleveres på mandag kl. 11.15 samt tirs-fred 9.15.    

  

Ombygning:   

  

Garderober og kælder tages i brug om ca. tre uger. D. 6/9: skal 0.kl., 2.klasser, sfo lokaler og 

kælder stå færdigt.  

Musiklokale færdigt ultimo september  

Ombygningen følger foreløbig tidsplanen.  

  

  

    

Kl. 17.15  Pkt. 3: Nyt fra elevrådet – status elevråd og rettighedsråd v/Michael Lindstrøm  

  

Elevråd:  

  

  Elevråd er en del af selvevalueringen, og vil også blive inddraget i processen ”velfærdens 

fundament”  

Kasper fra 8a er ny formand og vil blive tilbudt at deltage i kommende 

skolebestyrelsesmøder.  

Klasser har valg til elevråd på mandag d. 29/8.   

   
Kl. 17.25  Pkt. 4: Godkendelse af forretningsorden v/Michael Wamberg  

  Forretningsordenen er godkendt. Michael sender forretningsordenen ud.  

Kl. 17.35  Pkt. 5: Martin Hosbond tegner landskabet for skolens udvikling og indsatser i 22-23 

v/Martin Hosbond  



  Chromebooks – eleverne må fortsat gerne bruge chromebooks i undervisningen. Pt. Afventer 

vi udmeldinger fra skoleafdelingen. Hjalleseskolen vil komme til at rette sig efter 

udmeldinger fra Odense Kommune og skoleafdelingen.  

  

Der kommer et nyt test- og evalueringssystem, der skal afløse nationale test. Testene hedder 

”Folkeskolens nationale overgangstest” og vil blive gennemført første gang i november 22.  

 

Disse test vil være midlertidige frem til 2026, hvor der vil blive præsenteret en ny type af 

nationale tests.  

  

Der er indført obligatorisk risikotest for ordblindhed i 1. klasse for elever, der viser tegn på 

specifikke læsevanskeligheder.  

  

Meddelelsesbogen afløser elevplanen. Vi afventer udmelding fra forvaltningen inden vi 

udmønter det lokalt på skolen.  

  

Der vil komme ændringer i uddannelsesparathedsvurderingen – model er under 

udarbejdning. Begrebet “ikke uddannelsesparat” fjernes fra vurderingen.  

  

Skolens indsatshus blev gennemgået med fokus på de indsatser skolen arbejder med.  
• Sprog  
• Rettighedsskole og mindsetbaseret undervisning  
• Mangfoldige læringsmiljøer  
• Digital didaktik og dannelse  
• Dialogisk undervisning  

  

Kl. 17.55  Pkt. 6: Skolens brug og indkøb af chromebooks – drøftelse af skolens økonomiske 

prioriteringer vedr. indkøb af IT-udstyr  

  

  Skolebestyrelsen indstiller til, at skolen følger Odense Kommunes IT-strategi – Bring your 

own device. I praksis vil skolen bede eleverne aflevere deres chromebook efter 6. klasse – jf. 

Skolens eget princip.  Elever og familier, som ikke kan/vil købe egen computer, vil fortsat 

kunne få en lånecomputer udleveret af skolen. Målet er dog, at skolens vil reducere antallet 

af lånecomputere med en tydeligere opfordring og kommunikation om udlån af 

chromebooks.  

Kl. 18.15  Pkt. 7: Vi genbesøger principper for lejrskoler – drøftelse   

  

  Skolebestyrelsen giver opbakning til, at skolen kan arbejde videre med at undersøge 

mulighederne for afholdelse af skolerejser i ungemiljøet som en erstatning for lejrskolen på 

8. årgang. Punktet drøftes på næste skolebestyrelsesmøde igen, hvor ledelsen vil komme 

med input på baggrund af medarbejdersidens perspektiver.  

  

Kl. 18.35  Pkt. 8: Årsberetning for skoleåret 21-22 v/Michael og Klaus  

  - udsat 

Kl. 18.45  Pkt. 9: Ønsker til kommende punkter til næste skolebestyrelsesmøde  

  Principper for lejrskoler....  

  

Tilladelse til at forlade skolens område i skoletiden.  

  

De fysiske rammer – hvordan får vi skabt et indbydende og inspirerende læringsmiljø på 

skolen?  

  

  

Med venlig hilsen  

Michael Wamberg og Martin Hosbond  


